
Fra: Reimund Borsholm <reimund.borsholm@gmail.com> 
Sendt: 20. november 2017 14:02 
Til: Anne Lise Molvik 
Kopi: Thomas Borsholm 
Emne: SV: 17/32181 Tilbakemelding etter møte - gbnr 214/94 og 214/108 

Fyllingsnes 
 
Oppfølgingsflagg: Følg opp 
Status for flagg: Fullført 
 
Hei ! 
Vedlegget i denne mailen lot seg ikke åpne, men har fått brev på Digipost der det er satt opp ny frist 
til 24/11 for å trekke saken om utslippsløyve. Videre skriver dere " Kommunen kan ikkje sjå at det er 
trong for eit nytt møte i saka», slik jeg har bedt om. 
Bakgrunn for mitt ønske om nytt møte er å få klarhet i hvordan «utslippsløyve-prosessen» vil bli i 
tilknytning til V/A plan som skal utarbeides for Nystølen m/flere, der vi er tiltenkt å bli «en del av 
løsningen». Hvilke «nye kostnader» kan vi bli påført i den sammenheng, og må vi utforme ny søknad 
til kommunen når nevnte V/A plan foreligger ? Dette er noe av det jeg ønsker å få klarhet i. 
 
Mvh Reimund Borsholm 
 
Sendt fra E-post for Windows 10 
 

Fra: Anne Lise Molvik 
Sendt: fredag 10. november 2017 kl. 13.55 
Emne: 17/32181 Tilbakemelding etter møte - gbnr 214/94 og 214/108 Fyllingsnes 
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